



Referat fra bestyrelsesmøde d. 14-04-2026

Mødedeltagere: Anne, Susanne, Sille, Ingeborg, Eva

Afbud:

1. Godkendelse af referat

Godkendt

2. Punkter fra Hallen, staldansvarlig og underviserne

Maria har efterspurgt mulighed for løsspringning i de tidlige morgentimer mandag/tirsdag. Det godkendes af bestyrelsen som specificerer at det kun er Maria der må benytte sig af dette til sine heste – ingen andre. Eva udarbejder en ny halplan hvor det fremgår – Maria må løsspringe indtil kl. 8 de pågældende dage. Ændringen bliver meldt ud sammen med ny halplan

3. Rapport fra kassereren

Der er positiv udvikling i økonomien og medmindre der kommer mange uforudsete ting, kan vi ende med et overskud på ca. 40.000 kr. hvilket er meget tiltrængt så vi kan spare op til vedligeholdelse af vores baner. Der er i år indtil videre indkøbt lidt forskelligt, hvor den største post har været en ny vandpumpe, da den gamle var gået i stykker.

4. Meddelelser fra formanden

Formanden gav en orientering om bestyrelsens møde med Hallen den 13/4.

5. Rapport fra udvalgene

Sponsorudvalg:

Vi har pt. Kun Mette i sponsorudvalget. Mette gør et fint stykke arbejde i forhold til at søge skilte – Sille bliver bindeled til Mette.

Heino har sendt et rigtig fint oplæg til kontrakt for sponsorskilte. Bestyrelsen er enige om at det er meget brugbart og hvis Heino føler for at indgå som en del af sponsorteamet, vil han være meget velkommen. I hvert fald kan det fremsendte fint bruges når blot mål for skilte lige er tilpasset. Hvis Heino ønsker at hjælpe,

anbefales det at han lige skriver- eller snakker sammen med Mette, så ikke de samme firmaer kontaktes. Mette har en fil over hvad der er søgt hvornår og om der er givet et ok eller ikke hos dem hun har søgt. Vi svarer Heino på hans mail med oplægget.

Juniorudvalget – Eva har haft møde med juniorudvalget og der er arrangeret loppemarked den 7. juni fra kl. 10-16.

Der er ønske fra pigerne om at holde en intern ridelejr som mødrene vil gerne arrangere. Det er godkendt - Sille og Eva hjælper også gerne.

Aktivitetsudvalg – Ingeborg har haft møde med aktivitetsudvalget – Der er en hel klar vision om, at det ikke er bestyrelsen, men udvalget der skal stå for aktiviteter og stævne.

Maria K havde stabled et stævne på banen som først blev godkendt, men efterfølgende afvist da en anden klub også havde stævne lige den weekend.

Eva har søgt om en rute til Ren Dag og vi har i år været så heldige at få en rute.

Maria Feldberg og Maria Tønder vil gerne stå for dette og finder en dato og frivillige til deltagelse.

Web/SoME – Der lægges løbende lidt op på instagram og Facebook.

6. Arbejdsdag

Vi vil gerne have en arbejdsdag og har overvejet den 23. maj. Vi finder punkter til dagen, men umiddelbart er der følgende der skal laves – flere punkter kommer til:

- Rengøring af Haller og barrierer
- Hallen og klubben ser på muligheden for, at skallebanen indhegnes til brug for folde til Marias heste.
- Opsætning af dressurhegn
- Klargøring af ringridergalge
- Lappe dæk på lortetrailer til den udendørs bane
- Sætte snore i portene i ridehallerne
- Udskiftning af ødelagt plade i den lille ridehal

Ingeborg sørger for at lave frokost til alle hjælpere

7. Snore i portene i ridehallerne

Se under pkt. 5 - Arbejdsdag

8. Bondemandens skade på den lille hal

Eva undersøger hvad der skal bruges og indkøber – udføres under arbejdsdag

9. Henvendelse fra medlemmer

- Ønske om at have mulighed for løse heste i den lille ridehal – Bestyrelsen synes det er en god ide at lave en prøveperiode hvor vi ser hvordan det påvirker bunden.

Løse heste må kun ske under opsyn og eventuelle huller udbedres med riven efterfølgende. Det lægges ind i halplanen hvornår det er muligt og sammen med ny halplan meldes ændringen ud.

Ønske om spejle i den lille hal – Punktet tages med på næste bestyrelsesmøde.

Ønske om mulighed for longering på tidspunkter som ikke ligger så sent/tidligt. Det er pt. Ikke muligt, men der henvises til at læse vores reglement, hvordan det kan være muligt på andre tidspunkter.

Ønske om at kunne medbringe egen underviser – Det er ikke en mulighed

Mail vedr. løse heste på sandfoldene i sommerperioden hvor sommermarkerne er taget i brug. Der er ønske om at der ikke lukkes heste på sandfoldene når der er springundervisning. Dette godkendes og meldes ud når springbanen flyttes udendørs.

10. Eventuelt

- Strømmen til elhegnene ved jordfoldene skal oplades. Ingen ved helt hvordan dette forgår. Susanne tager opgaven og kontakter Ninette for at forhøre sig om hvordan man plejer at gøre

- Indkøb af ny strømforsyning til skovfoldene – Ingeborg afklarer sammen med Hallen om hun eller Hallen står for denne opgave.
- Fornyelse af rytterstuen – hvis vi skal have fornyelse/forbedring, snakkede vi om at snakke med de unge piger om hvad de syntes kunne gøre det lidt mere hyggeligt og indbydende. Derudover har Sille rigtig mange gode ideer og flair for dette, så hun påtager sig opgaven med at være projektleder på dette.
- Biler/cykler der kører for hurtigt/ikke tager hensyn. Der har været flere oplevelser med at både biler og cykler kører for hurtigt og ikke tager hensyn til at vi har heste på stedet. Dette er ikke tænkt på opstaldere mm, men især opleves det at mountainbikere kommer drønende med høj fart og pludselig dukker op, hvilket forskrækker hestene rigtig meget. Det er både farligt og dyrt når hesten løber hegnene ned. Derudover opleves det at biler der kører til/fra spejderhytten ikke altid tager den nødvendige hensyn der skal tages når det drejer sig om heste. Vi blev enige om at sætte skilte op hvor der gøres opmærksom på dette. Susanne har forbindelser og sørger for at der laves nogle skilte til dette.

11. Næste bestyrelsesmøde 18.30 den 16. juni

75-års jubilæum – 18. august 2029

Blot til erindring om jubilæet.